

Bestyrelsesmøde nr. 4 2020 i Grundejerforeningen Hinderuplund den 13/05-2020 hos Frank i H2

Til stede; Julie Siersbæk K2, Martin Lund E26, Frank Rasmussen H2, Grethe Leopold E36, Britta Jørgensen E22, Frederik Jørgensen K45, Stina Engelhardt H33.

Afbud;

### **Godkendelse af referat fra seneste møde**

Godkendt med tilsendte bemærkninger. Lægges på hjemmesiden efter mødet i dag.

### **Godkendelse af dagsorden**

Godkendt.

### **Meddelelser**

Opfølgning på rør hos beboer. Konklusionen er den samme som på sidste møde; rør i det enkelte hus tilhører ejeren, hvorfor denne også står for reparation.

Træerne i Krengerupvænget skulle gerne blive fældet snarest, ellers vil Frank kontakte Carl (træfælder).

Der er fortsat en smule kloakarbejde som ikke er blevet lavet, men også dette skulle gerne snart blive gjort.

### **Økonomi**

Der er fortsat lidt arbejde med det nye betalingssystem med nogle som har betalt dobbelt og 2 som endnu ikke har betalt.

Der er udbetalt honorar til formand og kasserer.

### **Faciliteter (bl.a. legeplads, skur)**

Jens Dam vil ordne skuret med ny beklædning og dør. Han forventer at det kommer til at koste 10-12.000 kr.

Gyngestativet blev pillet ned på arbejdsdagen og der er lagt nyt grus på dernede.

Bordet dernede er meget slidt og bør udskiftes og flyttes.

Julie vil kontakte HAGS for at få et tilbud på forhindringsbane og gyngesætning. Brita vil gerne gå med, hvis de vil sende en konsulent ud.

Skiltet med legende børn på Hesbjergvænget er blevet fjernet. Der skal indkøbes og opsættes et nyt.

## **Tyverier**

Der har været et stigende antal tyverier fra folks haver, skure og biler (nummerplader). Otto har kontaktet politiet for at gøre opmærksom på dette og har ligeledes skrevet på facebook og opfordret til at man kontakter politiet såfremt man ser noget, så de har mulighed for at komme herud. Politiet opfordrer til at alle tyverier meldes.

## **Generalforsamling 2020 (bl.a. budget 2021 og ny dato)**

Vi satser på at vi kan afholde generalforsamlingen i juni måned. Såfremt der fortsat er forsamlingsforbud må vi udskyde igen. Den nye dato bliver torsdag den 18. juni.

Budget 2021: Brita gennemgik budgettet for 2021.

Indtægter: Kontingent 374.400, rykkergebyrer 0 kr

Udgifter: Grønne områder 230.000 kr, vintervedligehold 20.000 kr, kloakker og fortove 30.000 kr, anden vedligehold 9.000 kr, legeplads 50.000 kr, el og vand 3.000 kr, møder og generalforsamling 10.000 kr, fællesarrangementer 2.000 kr, honorar til formand og kasserer 12.000 kr, kontorhold 1.000 kr, revisor 8.750 kr, forsikring 6.100 kr, gebyrer 7.000 kr, øvrige 4.350 kr. Dette giver et underskud på 18.800 kr, da der er en større udgift til legeplads men der er mange aktiver i banken og det er tvivlsomt at det fulde budget til legeplads bliver brugt.

Martin laver en dagsorden og sender til bestyrelsen til gennemgang.

Angående bestyrelsen:

Martin er på valg og genopstiller ikke.

Grethe er på valg og genopstiller ikke.

Julie ønsker at træde ud af bestyrelsen, hvorfor der bliver en ledig post på 1 år.

Frederik er på valg og genopstiller.

Martin har tilsagn om 3 som gerne vil stille op til bestyrelsen.

Der skal ligeledes findes nogle til bilagskontrollør og bilagskontrollør-suppleant.

**Evt.**

Julie laver et underpunkt under formelt på hjemmesiden til prisen på kontingent etc.

## **Mødedatoer i fremtiden**

11. juni hos Stina i H33

|                     |  |
|---------------------|--|
| <b>Huskerseddel</b> |  |
|---------------------|--|

|                                     |  |
|-------------------------------------|--|
| <b>Nyhedsbrev</b>                   |  |
| <b>Punkter til fremtidige møder</b> |  |